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COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL ACADÈMIC DE L’ESCOLA DE POSTGRAU 

ACTA DE LA SESSIÓ DE 9 DE DESEMBRE DE 2021 

 

 

Data: 9 de desembre de 2021 

 
 

Hora d’inici: 09.00 

Hora de finalització: 09.50 
 

 
 

Lloc: Sala de Juntes Escola de Postgrau 
 

 
 

Membres assistents: 

 

Dr. Oriol Berranco (Facultat de Polítiques i Sociologia) 

Dra. Paqui Blázquez (Escola d’Enginyeria) 

Dra. Montse Capdevila (Facultat de Lletres) 

Dr. Lluis Casas (Facultat de Ciències) 

Dr. Ricardo Esteban (Facultat de Dret) 

Dr. Jaume Farrés (Facultat de Biociències) 

Dra. Margarita Freixas (Facultat de Lletres) 

Dra. Anna Gil (Facultat de Traducció i Interpretació) 

Dra. Dolors Izquierdo (Facultat de Veterinària) 

Dr. Jaume Kulisevsky (Facultat de Medicina) 

Dr. Luis Fernando Morales (Facultat de Ciències de la Comunicació) 

 
 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.   

2. Informe de la vicerectora sobre qüestions de l’Escola de Postgrau. 

3. Aprovació de noves propostes formatives competència del Consell Acadèmic de l’Escola de Postgrau.  

4. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió. 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

 

El secretari de la Comissió informa que l’acta de la sessió anterior (de 9 d’abril de 2021) no està 

disponible, ja que es troba en una unitat de xarxa compartida afectada per l’atac informàtic, de manera 

que ara com ara no és accessible. S’ajorna l’aprovació de l’acta de la sessió de 9 d’abril de 2021 a la 

següent sessió d’aquesta Comissió. 

 

2. Informe de la vicerectora sobre qüestions de l’Escola de Postgrau. 

 

➢ Afectació atac informàtic. 

 

Com a la resta d’estudis, l’afectació de l’atac en l’àmbit de Títols Propis ha suposat la caiguda del 

funcionament del campus virtual. 

 

També ha afectat els processos que depenen de SIGMA, de manera que les afectacions més significatives 

han estat en matèria d’inscripcions i matriculacions en els diversos estudis. Això ha estat un inconvenient 

greu tenint en compte que a principis d’octubre els números pel que fa a inscripcions i matriculacions era 

molt bo, amb xifres superiors a les de l’any 2019. 

 

L’atac també ha afectat de forma significativa el web i per tant el canal de comunicació dels Títols Propis. 

 

En quant a les mesures preses, en cap moment s’ha aturat l’atenció al públic, i a aquests efectes s’han 

habilitat sistemes alternatius. En aquesta línia s’ha aixecat la suspensió de terminis que s’havia establert 

pel rector, pel que fa a la possibilitat d’emetre certificacions acadèmiques personals i gestionar matrícules. 

 

A dia d’avui no est pot establir una data concreta de recuperació dels sistemes informàtics; el que sí s’ha 

fet és establir prioritats al respecte. En aquest sentit ja està habilitat SUMMA i a partir del proper 13 de 

desembre es preveu que es recuperi SIGMA. En tot cas l’accés a aquests sistemes serà restringit, sense 

possibilitat d’autoservei de moment. 

 

Com alternativa al funcionament del campus virtual s’ha proposat l’eina de Teams, per la qual cosa es 

compta amb manuals de funcionament i formació específica pel professorat en aquesta eina de treball. 

 

Pel que fa a la recuperació del web s’ha prioritzat els estudis que comencen d’aquí a la propera primavera, 

de manera que es pugui ajudar a la seva promoció. Hi ha previsions que cap a mitjans-finals de desembre 

es pot activar la pàgina web oficial. 

 

➢ Reial Decret 822/2021. 

La vicerectora informa que s’ha publicat la nova regulació per ensenyaments universitaris, incloent els 
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Títols Propis.  

 

S’informa sobre la tipologia de Títols Propis que estableix el 822/2021, així com de la implementació del 

Sistema Intern de Garantia de Qualitat per aquest tipus de titulacions, en tant que garants de la seva 

qualitat. 

 

Els màsters propis tindran la denominació de “màster de formació permanent”, i abans d’aprovar-se han 

de comptar amb un informe favorable del Sistema Interna de Garantia de Qualitat, que tindrà caràcter 

vinculant. Els màsters que comptin amb aquest informe favorable podran demanar la inclusió al RUCT. 

 

S’informa igualment que des del Ministeri es preveu publicar una disposició transitòria que faciliti 

l’adaptació de les universitats en l’aplicació del RD 822/2021. 

 

➢ Participació UAB a convocatòries SOC 2021. 

 

La vicerectora informa sobre la implicació de la UAB en la convocatòria del Servei d’Ocupació de Catalunya 

(SOC) en matèria de formació per a l’ocupació amb implicació de les universitats com a centres formadors. 

 

Hi ha hagut per això un llarg procés de registre de la UAB com a entitat formadora, i posteriorment ens 

hem presentat a tres cursos dels set ofertats. La direcció acadèmica d’aquests estudis es porta des de 

l’Escola d’Enginyeria. 

 

Fruit de tot el procés són els cursos que se sotmeten a aprovació de la comissió, dos són els cursos 

principals, amb direcció acadèmica de l’Escola d’Enginyeria (CE Java Back End Web Developer i CE Front 

End Web Developer), i altres dos que s’ofereixen com a formació obligatòria i complementària en el marc 

de la convocatòria, la direcció acadèmica dels quals es porta des de la FUABf (CE Bàsic de Prevenció de 

riscos laborals i CE Inserció Laboral, Sensibilització Mediambiental i Igualtat de Gènere). 

 

3. Aprovació de noves propostes formatives competència del Consell Acadèmic de l’Escola de Postgrau. 

 

CE Java Back End Web Developer. 

S’aprova per assentiment. 

 

CE Front End Web Developer. 

S’aprova per assentiment. 

 

CE Bàsic de Prevenció de riscos laborals. 

S’aprova per assentiment. 

 

CE Inserció Laboral, Sensibilització Mediambiental i Igualtat de Gènere. 

S’aprova per assentiment. 
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4. Torn obert de paraula. 

 

- Es demana com trobar la formació comentada de l’eina Teams al web de la UAB.  

 

Resposta: Aquesta informació es troba dins el web provisional, a l’apartat “centres docents”. 

 

- Es demana si es pot saber el calendari real sobre l’adaptació dels Títols Propis al RD 822/2021. 

 

Resposta: Això depèn del Ministeri i de la disposició transitòria que es publicarà. No obstant, les 

propostes acadèmiques es presentin ja s’han de presentar complint el que marca aquesta norma.  

 

- Sobre l’informe favorable del SIGQ pels màsters propis es demana si només afecta a Títols Propis o 

també a títols oficials. 

 

Resposta: El que s’ha comentat en aquesta Comissió afecta només a Títols Propis. 

 

- El Dr. Farrés pren la paraula per informar que serà la darrera compareixença com a membre de la 

Comissió, ja que en breu deixa el càrrec. 

 

Resposta: S’agraeix públicament per part de la presidenta de la Comissió la presència i el treball del Dr. 

Farrés en aquest àmbit. 

 

 

 

 

A les 09.50 hores la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 

El Secretari, en dono fe Validació Presidenta 

 

 

 

 

 

Jorge Pedemonte Marino María Valdés Gázquez 

 


		2023-06-15T10:10:03+0200
	PEDEMONTE MARINO, JORGE (FIRMA)




